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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2009. június 17-én 14 óra 12 perckor a Polgármesteri Hivatal 
II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Csernus Péter, Dr. Hadházy Ákos, 

Horváth Jánosné, Szabó Zsolt bizottsági tag 
 
Ülés közben érkezett: Dr. Balás Ákos bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Máté Péter, Ilosfai Gábor, Koller Attila bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent:       Horváth István polgármester, 

Szeleczki József igazgatóság-vezetı, 
Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok 
referense, 
Buncsek Attila pályázati referens, 

     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott: Dr. Dobos Gyula, Póla Károly Aranykönyv Szerkesztı 

Bizottság tagjai, 
 Dr. Varga Péter rendırkapitány, 
 Borda Károly Szılıszem Mozgalom koordinátora, 
 Rimai Rudolf a Közlekedéstudományi Egyesület 

képviselıje 
  
 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 14 óra 12 perckor megnyitja.  
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság vegye fel napirendjére az Alfa-Nova Kft-vel 
kapcsolatos együttmőködésre vonatkozó javaslatot. 
 
Varga András: Az alábbi témák megtárgyalását javasolja a bizottságnak: Szekszárd Borvidék 
Kht. támogatási kérelme; Kerékpáros útvonal kiépítésére irányuló pályázaton történı 
részvétel; Gemenc Volán Zrt. viteldíj módosítási javaslata; Javaslat az 5838/131 hrsz-ú út 
megvételére. 
 
A bizottság elnöke az elhangzott kiegészítésekkel együtt szavazásra teszi fel a napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 
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N A P I R E N D 

 
1./ napirendi pont 
Szekszárd Város Aranykönyve 2008. 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Dr. Dobos Gyula, Póla Károly Szerkesztıbizottság tagjai 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Szılıszem Mozgalom támogatási kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Borda Károly koordinátor 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város térfigyelı rendszerének átépítése és bıvítése 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Dr. Varga Péter rendırkapitány 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Megállapodás-tervezet a 01646/3 hrsz-ú ingatlan adásvételérıl 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Varga András bizottsági referens 
(Lásd: 46. sz. bizottsági elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat külterületi ingatlanok értékesítésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Varga András bizottsági referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Javaslat területrendezésre 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Varga András bizottsági referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
Remind Communication Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
8./ napirendi pont 
A Wosinsky Mór Megyei Múzeum kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
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9./ napirendi pont 
Javaslat az 5838/131 hrsz-ú út megvételére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Varga András bizottsági referens 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
Szekszárd Borvidék Kht támogatási kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
Javaslat a közlekedési viteldíjak módosítására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
12./ napirendi pont 
Javaslat kerékpáros útvonal kiépítése tárgyú pályázat benyújtására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Rimai Rudolf a Közlekedéstudományi Egyesület képviselıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
13./ napirendi pont 
Egyebek 
 
 
ZÁRT ÜLÉS 
 
 
14./ napirendi pont 
Javaslat kitüntetı díjak adományozására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Kıvári László elnök 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
15./ napirendi pont 
Állattartással kapcsolatos panasz kivizsgálása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Varga András bizottsági referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
16./ napirendi pont 
Tájékoztató a távhıszolgáltatási rendszer fejlesztésérıl 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(szóbeli elıterjesztés) 
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1./ napirendi pont 
Szekszárd Város Aranykönyve 2008. 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Dr. Dobos Gyula, Póla Károly Szerkesztıbizottság tagjai 
 
Pócs Margit: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: Alapos, részletes, mindenre kiterjedı anyagot készítettek a szerkesztık. 
 
Dr. Hadházy Ákos: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság ülésén részletesen átbeszélték az 
Aranykönyvet. A könyv gazdasági részéhez felmerült néhány javaslata. Véleménye szerint az 
Óbecsén megalakult kommunális szolgáltató vegyes vállaltról szóló bejegyzést a „gazdaság” 
fejezetben lenne célszerő szerepeltetni. A Diákétkeztetési Kft. tényleges mőködése 2008-ban 
indult meg. Telephelyet vásárolt és megkezdte az üzem építését az Ipari Parkban a Murexin 
Kft. Hosszú idı után az Önkormányzat gazdálkodásában a mőködési célú bevételek 
meghaladták a mőködési célú kiadásokat, így beruházások finanszírozása is lehetıvé vált. 
2008-ban elkészült a város új tömegközlekedési menetrendje, melynek következtében nıtt a 
kilométer felhasználás. 
 
Kıvári László: Nem tudja, hogy mennyire illik be ilyen kiadványba az, hogy az 
önkormányzat gazdálkodása hogyan alakult. A tömegközlekedés fejlesztésével kapcsolatban 
szerepeltetni kell, hogy több lakossági fórum tartását követıen került az elfogadásra, illetve 
meg kell említeni a fedett buszvárók kiépítését is. Javasolja, hogy az elhangzott javaslatokkal 
kiegészítve fogadja el a bizottság a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

162/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Szekszárd Város Aranykönyve 2008. 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
az alábbi módosításokkal kéri kiegészíteni a 2008. évi 
Aranykönyvi bejegyzések tervezetét: 

 
- Az Óbecsén megalakult kommunális szolgáltató vegyes 

vállalatról szóló bejegyzést a „Gazdaság” fejezetben 
célszerő szerepeltetni. 

- Megindult 2008-as esztendıben a Szekszárdi 
Diákétkeztetési Kft. tényleges mőködése. 

- Telephelyet vásárolt és megkezdte az üzem építését az 
Ipari Parkban a Murexin Kft. 

- A racionalizálási intézkedések hatására az önkormányzat 
gazdálkodásában a mőködési célú bevételek meghaladták 
a mőködési célú kiadásokat, így a mőködésre fordítandó 
összegekbıl már beruházások finanszírozására is tudott 
fordítani az önkormányzat. 
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- Több lakossági fórum tartását követıen 2008. 
augusztusában bevezetésre került az új tömegközlekedési 
menetrend, melynek következtében nıtt a kilométer 
felhasználás. Az új menetrendhez kapcsolódóan több 
fedett buszváró is létesült a városban. 

 
A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
módosításokat, kiegészítéseket az Aranykönyvi 
bejegyzéshez illıen fogalmazza meg és továbbítsa a 
szerkesztıknek. 

 
2. A Bizottság a módosításokkal egybeszerkesztett 2008. évi 

Aranykönyvi bejegyzést jóváhagyja és elfogadásra 
javasolja a Közgyőlésnek.  

 
3. A Bizottság megköszöni az Aranykönyvi 

Szerkesztıbizottság munkáját. 
 
Határidı: 2009. június 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
       Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok 
       referense 

2./ napirendi pont 
Szılıszem Mozgalom támogatási kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Borda Károly koordinátor 
 
Borda Károly: A mozgalom nem csak a tulajdon védelmét tartja szem elıtt, hanem aktív 
szerepet töltene be a környezetvédelemben és a környezettudatos gondolkodás erısítésében. 
Azért is fontos a szervezet munkája, mert a mezıırök, illetve a Rendırség nem képes 
biztosítani a szükséges biztonságérzetet. Szeretnék elérni, hogy a tulajdonosok cselekvı 
jelleggel lépjenek fel a tulajdon védelmében. Reméli, hogy jelentıs elırelépéseket tudnak 
tenni a tanyás környékek közbiztonságának növelése érdekében. A támogatási összeget 
propaganda, felkészítési és tevékenység ellátási költségek fedezésére kívánják fordítani. 
 
Kıvári László: Milyen kapcsolat van a Polgárır Egyesülettel? 
 
Borda Károly: Az egyesület alapító tagként vesz részt a munkában. Az elszámolás teljesen 
elkülönített számlán történne. 
 
Kıvári László: A Parásztai Birtok és Környezetvédı Egyesület munkája is túlmutat a tulajdon 
védelmen. Javasolja a kérelem támogatását. 
 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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163/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Szılıszem Mozgalom támogatása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
2009. évi bizottság tartalék terhére 100.000.- Ft összegő 
támogatást biztosít a Szekszárdi Polgárır Egyesület részére az 
újonnan megalakításra került Szılıszem Mozgalom, illetve 
Szılıszem İrség propaganda, felkészítési és tevékenység-
ellátási költségeinek fedezésére. 

 
Határidı: 2009. június 30. 
Felelıs: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
       Pál József igazgatóság-vezetı 

 
Pócs Margit: Kéri, hogy bizottság vegye fel a napirendre a Hollós László emlékév keretében 
tartandó rendezvény finanszírozására vonatkozó javaslatot. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
elfogadott. 
 
3./ napirendi pont 
Hollós László emlékév keretében tartandó rendezvény finanszírozása 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
 
Pócs Margit: Elképzelhetı, hogy a Hollós László emlékév keretében tartandó ünnepi fogadás 
költségeihez szükség lesz mintegy 25.000.- Ft összegre. Kéri a bizottságot, hogy amennyiben 
más forrást nem találnak, akkor a bizottsági tartalék terhére bocsássa ezt az összeget a 
szervezık rendelkezésére. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

164/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Hollós László emlékév keretében tartandó rendezvény 
finanszírozása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
2009. évi bizottsági tartalék terhére – amennyiben más 
pénzügyi forrás nem áll rendelkezésre – 25.000.- Ft összegő 
támogatást biztosít a Hollós László emlékév keretében 
tartandó ünnepi fogadás költségeire. 
 
Határidı: 2009. június 19. 
Felelıs: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok 
       referense 
       Pál József igazgatóság-vezetı 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának jegyzıkönyve 

7   0617 jkv 

Kıvári László: Javasolja, hogy a térfigyelı rendszer bıvítésérıl szóló elıterjesztést azután 
tárgyalja a bizottság, miután megérkezik az ülésre Szeleczki József igazgatóság-vezetı úr. 
 
4./ napirendi pont 
Megállapodás-tervezet a 01646/3 hrsz-ú ingatlan adásvételérıl 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Varga András bizottsági referens 
 
Varga András: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

165/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Megállapodás-tervezet a 01646/3 hrsz-ú ingatlan 
adásvételérıl 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyőlésének 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága jóváhagyja a 
szekszárdi 01646/3 hrsz-ú önkormányzati ingatlan 
értékesítése tárgyában készített adásvételi szerzıdés-
tervezetet és felhatalmazza a polgármestert annak aláírására. 
 
Határidı: 2009. június 25. 
Felelıs: Horváth István polgármester 
       Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
5./ napirendi pont 
Javaslat külterületi ingatlanok értékesítésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Varga András bizottsági referens 
 
Sárosdi Róbert kérelme 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság támogassa a vételi ajánlat elfogadását. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

166/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Termıföld értékesítése Sárosdi Róbert részére 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
hozzájárul az alábbi önkormányzat tulajdonú földterület 
értékesítéséhez Sárosdi Róbert (Szekszárd, Présház u. 48.) 
részére: 
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hrsz. mővelési ág kat. jöv. (AK) terület (m2) Értékesítési ár 

0644/5 szılı 6.27 1128 112.800.- Ft 

 
A Bizottság a vételár ajánlatot 2009. december 31-ig tartja 
fenn. 
 
Határidı: 2009. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
Takács Istvánné kérelme 
 
Kıvári László: A Polgármesteri Hivatal javaslatát figyelembe véve, 80.- Ft/m2 vételárat 
javasol elfogadni. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

167/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Termıföld értékesítése Takács Istvánné részére 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
hozzájárul az alábbi önkormányzat tulajdonú földterület 
értékesítéséhez Takács Istvánné (Szekszárd, Kölcsey ltp. 3. 
fsz. 1.) részére: 

 
hrsz. mővelési ág kat. jöv. (AK) terület (m2) Értékesítési ár 

9202 ı ı, szılı, gyüm. 13.19 1676 134.080.- Ft 

 
A Bizottság a vételár ajánlatot 2009. december 31-ig tartja 
fenn. 
 
Határidı: 2009. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
Kozma Katica kérelme 
 
Kıvári László: Az elızı ingatlanhoz hasonlóan, szintén 80.- Ft/m2 vételárat javasol elfogadni. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

168/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Termıföld értékesítése Kozma Katica részére 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
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hozzájárul az alábbi önkormányzat tulajdonú földterületek 
értékesítéséhez Kozma Katica (Kakasd, Zrínyi u. 110.) 
részére: 

 

hrsz. 
mővelési 
ág kat. jöv. (AK) terület (m2) Értékesítési ár 

01390/22 szılı 11.72 1124 89.920.- Ft 

01390/23 kert 2.01 1155 92.400.- Ft 

 
A Bizottság a vételár ajánlatot 2009. december 31-ig tartja 
fenn. 
 
Határidı: 2009. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
Werb Norbertné kérelme 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság a hivatal elıterjesztését támogassa, azaz 50.- Ft/m2 
legyen az ingatlan vételára. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

169/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Termıföld értékesítése Werb Norbertné részére 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
hozzájárul az alábbi önkormányzat tulajdonú földterület 
értékesítéséhez Werb Norbertné (Mecseknádasd, Táncsics út 
5.) részére: 

 

hrsz. 
mővelési 
ág kat. jöv. (AK) terület (m2) Értékesítési ár 

01350/72 kert 1.53 882 44.100.- Ft 

 
A Bizottság a vételár ajánlatot 2009. december 31-ig tartja 
fenn. 
 
Határidı: 2009. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

6./ napirendi pont 
Javaslat területrendezésre 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Varga András bizottsági referens 
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Varga András: Ismerteti a bizottsággal az ülésen kiosztásra került elıterjesztés tartalmát. Kéri 
a bizottságot a területrendezés, illetve a 3.000.- Ft/m2 összegő vételár jóváhagyására. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

170/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Mérey övárokkal kapcsolatos területrendezés  
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja a Városüzemeltetési és Fejlesztési Igazgatóság 
javaslatát a Mérey övárokkal kapcsolatos 
területrendezésre. A Bizottság jóváhagyja, hogy az övárok 
által a magántulajdonban lévı szekszárdi 1487 hrsz-ú 
ingatlanból „elfoglalt” területrész ellentételezéseként az 
Önkormányzat csereingatlanként felajánlja a tulajdonosok 
részére a szekszárdi 1557 hrsz-ú ingatlan térképen jelölt 
részét azzal a feltétellel, hogy a Séd-patak mellett 
megfelelı szélességő fenntartó sáv marad hátra. A 
Bizottság a csereingatlanok vételárát 3.000.- Ft/m2 
összegben határozza meg. 
 

2. A Bizottság felajánlja továbbá, hogy az 1487 hrsz-ú 
ingatlan tulajdonosai 3.000.- Ft/m2 vételár ellenében 
tulajdonjogot szerezzenek a szekszárdi 1482 hrsz-ú 
ingatlan azon részén, mely a buszváró területét nem érinti. 

 
Határidı: 2009. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
7./ napirendi pont 
Remind Communication Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Dr. Hadházy Ákos: A kiállítást támogatás segítségével valósítja meg a szervezı. Célszerő 
lenne utána járni annak, hogy a költségek között szerepeltették-e a közterület-használati díjat, 
vagy sem. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a következı ülésen térjenek vissza a kérelemre, addig a 
hivatal tisztázza ezt a kérdést. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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171/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Remind Communication Kft. kérelme  
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
Remind Communication Kft. közterület-használati díj 
elengedésére vonatkozó kérelmének elbírálása kapcsán felkéri 
a Polgármesteri Hivatalt tisztázza, hogy a szervezı a kiállítást 
támogató pályázat költségei között elszámolta-e a közterületi 
használati díjat. A Bizottság a következı ülésen visszatér a 
kérelem tárgyalására. 
 
Határidı: 2009. június 24. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
 
8./ napirendi pont 
A Wosinsky Mór Megyei Múzeum kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

172/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Wosinsky Mór Megyei Múzeum kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja a Wosinsky Mór Megyei Múzeum (Szekszárd, 
Szent István tér 26.) kérelmét és 2009. június 20-án, a 
„Múzeumok Éjszakája” címő program keretében a múzeum 
elıtti téren tartandó rendezvények kapcsán a közterületek 
használatáról szóló 1/2009. (II.3.) szekszárdi ör. 13. § (2) 
bekezdése alapján eltekint a közterület-használati díj 
megfizetésétıl.  
 
Határidı: 2009. június 20. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
9./ napirendi pont 
Javaslat az 5838/131 hrsz-ú út megvételére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Varga András bizottsági referens 
 
Varga András: A Kossuth Holding Zrt. kereste meg az önkormányzatot azzal, hogy lehetıség 
van a felszámolás alatt lévı Szekszárdi Mérnöki Iroda Kft. tulajdonában lévı szekszárdi 
5838/131 hrsz-ú, út megnevezéső ingatlan megvételére, mindösszesen 25.000.- Ft vételár 
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ellenében. Egyeztetett a polgármester úrral, aki támogatta az adásvételt. A Rendezési Terv is 
útként jelöli ezt a területet. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

173/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Az 5838/131 hrsz-ú ingatlan megvétele 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága – 
tekintettel arra, hogy a hatályos Rendezési Terv is útként 
jelöli a kérdéses területet - hozzájárul, hogy az Önkormányzat 
25.000.- Ft vételár ellenében megvásárolja a Szekszárdi 
Mérnöki Iroda Kft. „fa” tulajdonát képezı szekszárdi 
5838/131 hrsz-ú út megnevezéső, 618 m2 alapterülető 
ingatlant. 
 
Határidı: 2009. június 30. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
10./ napirendi pont 
Szekszárd Borvidék Kht támogatási kérelme 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: 8-10 új tag jelentkezett a Kht-ba. Jövı héten történik meg a kft-vé történı 
átalakulás, ami egyben tisztújítás is lesz. Ismerteti a kérelmet. 
 
Csernus Péter: Nem érti, hogy miért a Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsághoz került a 
kérelem, ami egyébként is elég röviden lett megfogalmazva. Nem mellékeltek költségvetést, 
ami megalapozza a kérelem jogosságát. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság kérje be a Szent László Napi Vigadalom 
költségkalkulációját és ezt követıen szülessen döntés a támogatásról. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

174/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Szekszárd Borvidék Kht. támogatási kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
felkéri a Szekszárd Borvidék Fejlesztési és Integrációs Kht. 
ügyvezetıjét, hogy a következı bizottsági ülésre nyújtsa be a 
Szent László Napi Vigadalom – támogatást megalapozó – 
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költségkalkulációját. A Bizottság a következı ülésen, az 
ügyvezetı jelenlétében dönt a támogatási kérelemrıl. 
 
Határidı: 2009. június 24. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
       Herrné Szabadi Judit a Borvidék Kht. ügyvezetıje 

 
 
11./ napirendi pont 
Javaslat a közlekedési viteldíjak módosítására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

175/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Javaslat a közlekedési viteldíjak módosítására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a Gemenc Volán Zrt-
nek a helyi tömegközlekedési viteldíjak   - ÁFA kulcs 
változás miatti – módosítására benyújtott javaslatát. 
 
Határidı: 2009. június 25. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
12./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Kıvári László: Az FVM-tıl érkezett levél az önkormányzathoz a vízelvezetık kiépítésére 
vonatkozó támogatással kapcsolatban, ennek tartalmát olvassa fel a bizottság tagjainak. A 
Mővelıdési Ház igazgatónıje is írt egy levelet a bizottsághoz. A Szent László Napok 
keretében szeretnének ismét egy játékos mősort szervezni a képviselık bevonásával. A 
következı bizottsági ülésre szeretettel várják az igazgató asszonyt a témával kapcsolatban. 
Egyeztetett Piry Tamással a COLAS Hungária képviselıjével és abban maradtak, hogy a 
következı bizottsági ülésen beszámol az autópálya építés állásáról. Az ülésen talán sikerül 
egyeztetni idıpontot egy helyszíni bejárásra is.  
 
 
13./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város térfigyelı rendszerének átépítése és bıvítése 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Dr. Varga Péter rendırkapitány 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. Elkészült egy tenderterv, ami tartalmazza a 
telepítésre jelölt területeket, a szükséges infrastruktúra biztosítását. Két-három héttel ezelıtt 
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volt egy jegyzıi konferencia ebben a témában, ami elsısorban az adatkezelést tárgyalta. Ezen 
a konferencián elhangzott, hogy folyamatban van a térfigyelı rendszerek jogi 
szabályozásának elıkészítése. Az országban jelenleg mőködı rendszerek a megtőrt 
kategóriába vannak sorolva. Az önkormányzatok részére pályázati lehetıségek nyílnak, de 
még teljesen bizonytalanok ezek az információk. A helyi rendszer kiépítése kb. 30 millió Ft-
ba kerülne. Megkeresik az Igazságügyi és Rendészeti Minisztériumot, illetve a Nemzeti 
Fejlesztési Ügynökséget a pályázati lehetıségekkel kapcsolatban. 
 
Kıvári László: Idıszerő most elindítani a közbeszerzést? 
 
Szeleczki József: Véleménye szerint elıbb utána kellene járni a pályázati lehetıségeknek. 
 
Dr. Varga Péter: Meg kellene fontolni az ütemezett kiépítés lehetıségét. Három év alatt el 
lehetne érni a kért darabszámú kamerát tartalmazó rendszert. 
 
Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

176/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Térfigyelı rendszer bıvítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
térfigyelı hálózat átépítése, bıvítése tárgyában kiírandó 
közbeszerzési eljárást megelızıen felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy forrás bevonása céljából vizsgálja meg a 
pályázati lehetıségeket.  
 
Határidı: 2009. július 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság a zárt ülés napirendi pontjaival folytassa az ülést. 
 
A bizottság 15 óra 18 perctıl 15 óra 30 percig zárt ülésen tárgyalta a 14-15. napirendi pontot 
és meghozta a 177-178/2009. (VI.17.) GMB számú határozatokat. A bizottság tagjai közül 
jelen van: Kıvári László, Csernus Péter, Dr. Hadházy Ákos, Horváth Jánosné, Szabó Zsolt. 
 
16./ napirendi pont 
Javaslat kerékpáros útvonal kiépítése tárgyú pályázat benyújtására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Rimai Rudolf a Közlekedéstudományi Egyesület képviselıje 
 
Szeleczki József: A pályázati felhívás olyan feltételeket szab, ami alapján igazolni szükséges, 
hogy miért ezt a nyomvonalat választották, az alternatív javaslatokat is fel kellett vázolni. 
Külön érdekesség, hogy olyan szempontokat kell figyelembe venni a pályázatban, amelyek 
indokolatlan költségeket indukálnak. A kerékpáros úton egy lakóutcának megfelelı 
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rétegrendet kell biztosítani. Ehhez még jönnek járulékos dolgok is, mint például a közmővek, 
mőtárgyak, létesítmények kiépítése. Közmő kiváltásokkal is számolni kell. Ha meghaladja a 
35 millió Ft-ot a kilométerenkénti bekerülési költség, akkor erre a részszempontra 0 pontot 
adnak. A felvázolt szakasz 3,5 km hosszú, 15.000.- Ft/m2 összegbıl kell kihozni az 
objektumot. A támogatás 85 %-os, de vannak el nem számolható költségek is. A pályázaton 
157 millió Ft-ig lehet elmenni, ennek a 85 %-a 133 millió Ft. Minden valószínőség szerint a 
felvázolt nyomvonal nem fér bele ebbe a költségkeretbe. Még 25-30 millió Ft szükséges 
ahhoz, hogy a kerékpárút megvalósulhasson. Úgy gondolja, hogy ez a kalkuláció inkább 
visszafogottnak tekinthetı. 
 
Csernus Péter: Véleménye szerint a pályázatot ettıl függetlenül be kell adni. 
 
Szeleczki József: Az elıkészítésekbe is nem kevés pénzt kellett beleölni. 
 
Csernus Péter: Eléggé kacskaringós ez az útvonal. 
 
Szeleczki József: Vannak pályázati feltételek. Bizonyos létesítményeket érinteni kell. Olyan 
útszakasz mellett kell haladjon a kerékpárút, ami nagy forgalmú. A tehermentesítı út is nagy 
forgalmat bonyolít le, de egyéb részszempontoknak nem tudnak megfelelni. Ezzel a 
vonalvezetéssel nagyon kedvezı pontszámot érhetnek el a pályázaton. A beterjesztett 
nyomvonal úgy került kialakításra, hogy a kerékpárosok fontos objektumokat elérjenek. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Milyen stádiumban van a pályázat elıkészítése? 
 
Buncsek Attila: A közgyőlési határozat utólag pótolható, egyébként június 22-ig elkészül a 
pályázati anyag. 
 
Dr. Balás Ákos 15 óra 45 perckor megérkezik az ülésterembe, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Rimai Rudolf: A Közlekedéstudományi Egyesület megyei szervezetének elnökeként van 
jelen az ülésen. Kaptak a hivataltól egy felkérést arra, hogy 1 hónap alatt tekintsék át lehet-e 
engedélyezési szintő tervet készíteni a kerékpárút-hálózat fejlesztésére. Normális esetben 
három hónap szükséges egy ilyen terv elkészítéséhez. Hétfın délután a tervezıi csoport 
részérıl beadható lesz a pályázat. Engedélyezési terv készítésére vállalkoztak, azonban a 
pályázathoz beadandó mellékletek jóval túlmutatnak ezen a szinten. Átfogó fejlesztési tervet 
kellett készítsenek. Részletesen meg kellett vizsgálni, hogy milyen lehetıség van az északi 
irányba történı fejlesztésnek. Közel 40 oldalas dokumentációt állítottak össze. A tervezésben 
részt vett a Meridián Kft. és a Geotechnika Kft., míg a Hidrosz Bt. készítette a Parásztai Séd-
patak kiszélesítésének terveit. A város központi részén egy viacolor burkolaton haladna át a 
kerékpárút. Lényeges, hogy ez az a nyomvonal, aminek a környezetében a vizsgált területen a 
legtöbb kerékpárost vonzó létesítmény helyezkedik el. Ez pedig nyerésre ítéli a pályázatot. 
 
Horváth István: A vasút-tehermentesítı út nyomvonalát is vizsgálták? 
 
Rimai Rudolf: Igen, összesen négy lehetséges útvonalat vizsgáltak meg. A Pollack Mihály 
utcai vonallal a következı problémák vannak: A vasútállomás és a buszpályaudvar között 
északi irányban nem lehet elvinni a nyomvonalat. Az úttesten nem lehet nyomvonalat 
kialakítani. A Parásztai Séd-patak mentén szintén hidat kellene építeni. 
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Horváth István: A felvázolt nyomvonallal vannak aggályai. Nem tudja, hogyan fognak rajta 
kerékpározni, nem tartja életszerőnek. Kérdés, hogy a lakosság mennyire használná. 
 
Rimai Rudolf: Sajnos nincs a városnak kerékpárút-hálózat fejlesztési terve, amivel a késıbbi 
konfliktushelyzeteket ki lehetne küszöbölni. Az 56-os számú fıúton 14.000 egységnyi autó 
jön a városba, a tehermentesítı úton pedig 11.000. A városközpontban döbbenetes ez a szám. 
Az autópálya átadását követıen pedig egy új periódus kezdıdik el a város közlekedésében. 
 
Horváth István: Véleménye szerint az iparterületeken lévı teherautó forgalom az ıcsényi 
elágazónál fog bejönni. 
 
Kıvári László: Jelen helyzetben nem tudja támogatni, hogy ennyi pénzt költsenek erre a 
projektre. 
 
Dr. Hadházy Ákos: A tervezık nagyon komoly munkát végeztek, a pályázat beadását lehet 
támogatni, hiszen nem  is biztos, hogy nyer az önkormányzat. A bírálatot követıen is lehet 
dönteni arról, hogy lehívják-e a támogatást. 
 
Dr. Balás Ákos: Ez viszont maga után vonhatja azt, hogy a következı pályázaton nem 
vehetnek részt. 
 
Szabó Zsolt: A pályázati kiírás nagyon megköti az önkormányzat kezét. Talán vannak olyan 
pontok ezen a nyomvonalon, amik tényleg nem életszerőek. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Úgy látja, hogy ez a nyomvonal egy kompromisszumos megoldást jelent. 
Észak-déli irányban a városközpontban nem lehet kerékpárral haladni. Szekszárdon a 
kerékpárosok száma nagyon kicsi. Ennek ellenére azt javasolja, hogy az önkormányzat 
nyújtsa be a pályázatot, ezt követıen pedig tudnak még egyeztetni a kérdésben. 
 
Dr. Balás Ákos: Ez a nyomvonal a pályázatban nagyon sok plusz pontot kap. Viszont a 
tényleges használhatósága nem biztos, hogy magas fokú. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Az ideális nyomvonal a vasúttól Palánkig menne, illetve a Rákóczi 
utcától a temetıig, de egyik sem megvalósítható jelenleg. 
 
Horváth István: Azt kell megtalálni, hogy miért használják az emberek a kerékpárutat. 
Véleménye szerint a fı cél a Sió töltés megközelítése, illetve a régi 6-os úton Sötétvölgy 
elérése. Nagyon hasznos ez az anyag, de ha azt nézik, hogy mire fordítsanak 35 millió Ft-ot, 
akkor a választópolgárok nem ezt támogatnák. Nem tartja jó javaslatnak azt, hogy beadnak 
egy pályázatot, amit késıbb visszavonnak. Személy szerint nem támogatja ezt a pályázatot. 
Az elvégzett munka szükségszerő volt, e nélkül nem tudnának jövıre, vagy két év múlva 
indulni az esetleges pályázaton. 
 
Kıvári László: Számos más beruházást lehetne említeni, példaként mondja, hogy a Bor utca 
fejlesztése a választási programjuk része is volt. 
 
Dr. Balás Ákos: Sokat kerékpározik, a kerékpáros nem  mindig a kerékpárúton megy, hanem 
ott, ahol számára a legegyszerőbb. 
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Szabó Zsolt: Maximálisan elismeri, hogy ilyen rövid idı alatt, ekkora munkát végeztek. Ez 
lehet egy kiindulási alap egy hosszú távú koncepcióban. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Az új kerékpárútnak csatlakoznia kell a meglévı hálózathoz? 
 
Szeleczki József: A pályázatban be kell mutatni a meglévı hálózatot is. 
 
Kıvári László: A következı határozati javaslatot fogalmazza meg: A bizottság a DDOP – 
2009.-5.1.1 kódszámú pályázati felhívás kapcsán készített kerékpárút-hálózat fejlesztési 
koncepciót elfogadja. A bizottság nem tartja célszerőnek a fenti kódszámú pályázati 
felhívásra készített pályázat benyújtását. 
 
Szeleczki József: Javasolja, hogy egészítsék ki azzal a javaslatot, hogy a kerékpárút-hálózat 
fejlesztés rendezési tervi szinten legyen kezelve. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

179/2009. (VI.17.) GMB határozat 
Kerékpárút hálózat fejlesztése 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
DDOP – 2009.-5.1.1 kódszámú pályázati felhívás kapcsán 
készített kerékpárút-hálózat fejlesztési koncepciót 
elfogadja. 

2. A Bizottság nem tartja célszerőnek a fenti kódszámú 
pályázati felhívásra készített pályázat benyújtását. 

3. A Bizottság szükségesnek tartja, hogy a Rendezési Terv 
közlekedési fejlesztéssel foglalkozó munkarésze térjen ki 
a kerékpárút-hálózat fejlesztésre. 

 
Határidı:  
1-2. pont tekintetében: azonnal 
3. pont tekintetében: a Rendezési Terv következı módosítása 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
              Herr Teréz fıépítész 

 
További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke a nyilvános ülést 16 óra 30 perckor 
berekeszti, a bizottság zárt ülésen folytatja munkáját.  

K. m. f. 
    Kıvári László  

                   elnök 
Készítette: 
                         Varga András   
                        jegyzıkönyvvezetı  Ellenjegyzem: 
   Amreinné dr. Gál Klaudia             
               aljegyzı 


